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               Lucrarile sedintei Consiliului local incep la ora 16, in sediul  Primariei comunei 
Poienesti ,judetul Vaslui. 
               Doamna  Ciobanu Cecilia –secretarul comunei – face apelul nominal al 
consilierilor. 
               Domnul consilier Badea Ion  – cel mai in varsta consilier dintre cei prezenti, 
deschide lucrarile sedintei si constata ca este legal constituita, din totalul de 11consilieri 
in functie fiind prezenti  10  consilieri. Lipsesc motivat consilierii : Luca Clia Petronela.  
               In conformitate cu prevederile art. 35 alin.1 din Legea nr. 215/2001 privind 
administratia publica locala, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare- 
propun alegerea presedintelui de sedinta pentru   data de 18.07.2017- deoarece doamna  
consilier Luca Clia Petronela  este plecata din localitate la o actiune cu scoala. 
               Domnul consilier Badea Ion propune ca presedinte de sedinta  pentru sedinta 
din data de 18.07.2017 pe  domnul Luca Ioan. Nu mai sunt alte propuneri. 
                Se supune la vot acesta propunere-  aprobandu-se in unanimitate  
               Domnul  Presedinte de sedinta Luca Ion   informeaza pe cei prezenti ca la 
sedinta este prezent  pentru primar   domnul viceprimar Flocea Ovidiu. 
               Domnul Presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul ordinei de zi asa 
cum a fost comunicat consilierilor prin convocare –Dispozitia  Primarului nr.268 din  
17.07.2017.  
             1. Proiect de hotarare  privind   rectificarea bugetului local pe anul 2017. 
              Se supune la vot ordinea de zi  – aprobandu-se in unanimitate.                                                            



            Domnul   presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de  
hotarare  privind rectificarea bugetului local pe anul 2017. 
            Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
            Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate.             
            Dupa prezentarea materialelor se inscriu la  cuvant urmatorii consilieri :  Stanciu 
Petrica, Pargaru Constantin , Balan Gheorghe, Antonache Ionel, Badea Ion, Minzatanu 
Mihai, Bostaca Emilia.  
            Domnul viceprimar Flocea Ovidiu – aduce la cunostinta ca procesul  intentat de 
fostul primar  Poede cu Transmobtur s-a pierdut si avem de achitat in jur de 900 milioane 
pentru lucrari si   in jur de 800 milioane penalitati. A venit chiar astazi constructorul si 
ne-a solicitat banii daca nu dam banii ajungem la blocarea conturilor. Deocamdata am 
gasit intelegere sa platim numai suma pentru lucrarile efectuate, apoi o sa vedem ce 
facem cu penalitatile. 
            Domnul consilier Stanciu Petrica – sunt deacord cu proiectul de hotarare .Cat sunt 
penalitatile si cine le plateste ?. 
            Domnul consilier Pargaru Cosntantin  – sunt deacord cu proiectul de hotarare. 
Eram viceprimar la data respectiva , facturile au fost primite de mine si am semnat numai 
pentru primire iar primarul de atunci Poede a scris pe acele facturi-  nu se platesc 
deoarece este semnatura lui Pargaru. A fost dosar penal in acest sens, chiar si impotriva 
comisiei de receptie. Am rugamintea ca acest Poede sa platesca penalitatile. Comuna 
Poienesti in acea perioada a  pierdut pentru 20 de ani. De ce sa plateasca comuna asa 
penalitati pentru ilegalitatile facute de Poede. Sa fie dat in judecata si sa plateasca pentru 
aceste penalitati  la fel si pentru  Orange, Telekom, etc – a facut contracte  peste contracte 
fara temei legal si acum comuna are de platit sute de milioane, suntem dati in judecata de 
catre Telekom pentru suma de 350 milioane lei, urmeaza Orange  cu peste 100 milioane 
lei- toate  sunt din cauza lui Poede. Sa se faca plata pentru lucrari , la penalitati ma abtin 
trebuie sa platesca Poede. 
            Domnul consilier Balan Gheorghe – Transmobtur este cu drumul de la Fundu 
Vaii, daca s-a castigat nu avem ce face , trebuie sa platim, dar acolo nu s-a respectat ceva. 
 Cu privire la ziua satului Floresti- nu stiu facem o a doua zi a comunei ? Asa o sa vrea si 
Frasinu, Poienesti, Oprisita toti au cate un hram al satului. Eu nu sunt deacord cu alocarea 
acestor bani pentru  satul Floresti. Doresc sa stiu in ce stadiu este proiectul ? NU sunt 
deacord cu proiectul de hotarare. 
            Domnul consilier Stanciu Petrica – anul trecut cati bani au fost pentru Floresti ? 
Eu sunt deacord cu plata sumei catre Transmobtur.   Florestiul este foarte cunoscut – 
datorita Manastirii  – cei care merg la Floresti spun mereu ca trec prin Poienesti. Ar fi 
bine sa facem un pliant cu imagini din Floresti si Poienesti , poate macar la anul. 
            Domnul viceprimar Flocea Ovidiu- anul trecut au fost bani numai pentru fanfara, 
dar anul acesta nu sunt prea multi, un fiu al satului care canta la Etno doreste doar 1000 
lei, 2500 lei fanfara.Asa ne-am angajat cu primarul pentru Floresti pentru anul acesta la 
anul vom vedea. La iluminatul public am prins bani deoarece firma care a pus ghirlandele 
la anul nou nu a fost platita pentru dat jos ghirlandele ,  acum pentru ziua comunei ne-au 
facut toata instalatia, au facut reparatii la centrala si la puturi si trebuie sa achitam tot. 



Daca nu duceam la Ilas ne lua 18000 lei numai pentru o lucrare, acesta firma a lucrat din 
iarna si pana acum. 
             La proiect acum se lucreaza la Fundu Vaii – se fac rigolele. 
             Domnul consilier Antonache Ionel – cum stam cu achizitiile la proiect , am 
inteles ca data  fixata este 25 iulie. 
             Domnul consilier Badea Ion-  din punctul meu de vedere plata celor 927 milioane 
trebuia facuta ,dar Poede nu a vrut sa o faca, daca nu a facut-o acum ne costa mai mult. 
Florestiul este o traditie si e pacat sa nu se faca si anul acesta este vorba de 7000 lei, nu 
este rau sa se faca. 
             Domnul consilier Minzatanu Mihai- la anul la Oprisita pregatiti 100 milioane, nu 
sunt deacord cu Floresti. Cu privire la proiect cred ca domnul viceprimar o sa-l incheie cu 
succes. Ce s-a rezolvat cu stalpii care trebuie mutati la proiect ? 
 Nu sunt rautacios dar  pentru ziua comunei m-am abtinut si o sa ma abtin si pentru 
Floresti. 
            Doamna consilier Bostaca Emilia – sunt deacord cu proiectul de hotarare , data 
trecuta s-a inteles gresit ca a vrut Bostaca ziua comunei, a fost bine ca s-a   organizat si 
chair nu ne-am facut de ras. 
            Se supune la vot art.1 din proiectul de hotarare privind  rectificarea bugetului 
local pe anul 2017 -  aprobandu-se in unanimitate. 
            Se supune la vot art.2 – aprobandu-se in unanimitate.    
            Se supune la vot proiectul de  hotarare privind rectificarea bugetului local pe anul   
2017– aprobandu-se in unanimitate 
             Domnul viceprimar Flocea Ovidiu -  la achizitaiile de la proiect vom avea o 
prelungire, procedura pentru gradinita este gata, nu stim daca nu vor exista contestatii,  
achizitia la sit este gata, la dotarile de la gradinita se vor face acum trei pachete- mobilier, 
calculatoare, etc. 
            Mutarea stalpilor de la E-ON – trebuie facut pe cheltuiala noastra si este foarte 
mult. Nu stiu cum vom proceda. 
             Va aduc la cunostinta ca doresc cateva zile de concediu odihna pentru anul 2017,  
perioada 24-  30 iulie 2017 deoarece am procurat bilet pentru concediu din primavara si 
nu pot amana trebuie sa plec cu familia. 
          Pregatesc toate lucrarile pentru sedinta consiliului local este vorba despre 
rectificare buget si stabilire salarii conform prevederilor Legii nr. 153/2017 . Incerc sa las 
totul in ordine si ramane doamna secretar  pentru acesta perioada, suntem intr-o situatie 
mai dificila. 
           Se supune la vot – aprobandu-se in unanimitate. 
           Deoarece toate punctele de la ordinea de zi s-au epuizat  domnul Presedinte de 
sedinta – propune inchiderea sedintei. 
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